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2014Z14168 

Vragen van het lid Baay-Timmerman (50PLUS/Baay-Timmerman) aan de 
Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht 
«Rechtbank overstelpt met ouderenberovers» (ingezonden 19 augustus 2014). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Rechtbank overstelpt met ouderenberovers»?1 

Vraag 2
Herkent u het in dit artikel geschetste beeld dat het aantal berovingen van 
ouderen toeneemt? Zo ja, hoe beoordeelt u dit beeld? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 3
Hoe verklaart u dit signaal in relatie met de diverse ingezette acties in het 
kader van het Actieplan Ouderen in Veilige Handen? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 4
Hoe ziet u dit signaal in het licht van het beleid dat ouderen met een 
toenemende zorgvraag langer thuis wonen? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 5
Ziet u een hulpmiddel bij het vergroten van de weerbaarheid van ouderen in 
een speciale veiligheidsadviseur voor thuiswonende ouderen, zoals Unie KBO 
deze inzet, en die ook door 50PLUS werd voorgesteld tijdens de wetsbehan-
deling Wmo (Wet maatschappelijke ondersteuning)? Kunt u uw antwoord 
toelichten?

1 Telegraaf, 15 augustus 2014
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